
BRMG0063/KRI /  15 / 2005 

Protokół  Nr  43 – 15 / 2005 
Z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Gdańska 

Które odbyło się w dniu 21 listopada  2005 roku 
W sali 109 w Nowym Ratuszu ul. Wały Jagiellońskie 1 

Posiedzenie komisja rozpoczęła o godz. 17.oo 

Obecność: 
W  posiedzeniu  uczestniczyło  5  (  pięciu)  członków  Komisji, 

czyli było quorum do podejmowania wniosków i decyzji – lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W  posiedzeniu  przewodniczył  Pan  radny  Sławomir  Kosakowski  – 
Przewodniczący Komisji. 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Projekt porządku obrad członkowie Komisji otrzymali do skrytek. Czy są 
uwagi do przedstawionego porządku obrad? 

Ponieważ  nie  było  uwag,  Przewodniczący  Komisji  poddał  pod 
głosowanie zaproponowany porządek obrad Komisji. 

PORZĄDEK  OBRAD: 

1, Rozpatrzenie bieżącej korespondencji. 
2.  Powołanie  zespołu  kontrolnego  ds.  realizacji  uchwał  Rady 

Miasta Gdańska za 2004 i 2005 rok. 
3. Sprawy wniesione wolne wnioski. 

Komisja – jednogłośnie – 6 głosami „ za’  przyjęła porządek obrad. 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu.



PUNKT  1 

Rozpatrzenie bieżącej korespondencji 

  sprawa  Pana Dariusza Wiraszki zam. przy ul. Kolonia 
Zręby 106/1 w Gdańsku 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Do  naszej  Komisji  wpłynęło  wniosek  Pana    Dariusza  Wiraszki  w 
sprawie odmowy zawarcia umowy najmu lokalu przy ul. Kolonia Zręby 
106/1, który to lokal zajmuje bez tytułu prawnego. 
Wystąpiliśmy do Pana Prezydenta o zajęcie stanowiska w tej sprawie. 
Z  otrzymanej  odpowiedzi  wynika,  że  Panu  Wiraszka  nie  należy  się 
zajmowane  do  tej  pory  mieszkanie.  Ale  związku  z  tym,  że  jest 
planowana  zmiana  uchwały  Rady Miasta  Gdańska  z  dnia  25  marca 
2004 r w sprawie zasad wynajmu lokali mieszkaniowych wchodzących 
w  skład  mieszkaniowego  zasobu  Miasta  Gdańska  oraz  udzielania 
pomocy w wynajęciu lokali w zasobach TBS – Uchwała Nr XXII/651/04 
– Prezydent Miasta może wyrazić zgodę na zawarcie umowy najmu na 
zajmowanego lokalu. Zostały zliberalizowane zapisy uchwały. Dlatego 
też możemy poinformować skarżącego, że zmienił się stan prawny i w 
szczególnie  uzasadnionych  przypadkach  Prezydent  może  wyrazić 
zgodę na zawarcie umowy najmu. 
Proponuję następująca treść pisma: 
Komisja  Rewizyjna  RMG  po  zapoznaniu  się  z  Pana  pismami  w 
sprawie odmowy zawarcia umowy najmu na lokal przy ul. Kolnia Zręby 
106 m 1 oraz z  treścią udzielonej odpowiedzi przez Pana Prezydenta 
Miasta Gdańska, informuje, że może Pan wystąpić do z wnioskiem do 
Prezydenta Miasta Gdańska o zawarcie umowy najmu na zajmowany 
lokal przy ul. Kolonia Zręby 106 m 1. 
Jednocześnie Komisja uznaje sprawę za załatwioną. 

Powyższą treść pisma członkowie Komisji przyjęli jednogłośnie 5 
głosami ‘za” . 

  skarga Pana Andrzeja Mościbrodzkiego  zam. Bystrzycka 
13 w Gdańsku 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Do  naszej  Komisji  wpłynęła  skarga  Pana  Mościbrodzkiego  na 
bezczynność  Urzędu  i  nie  remontowanie  ulic.  Wystąpiliśmy  do 
Prezydenta  Miasta  Gdańska  o  ustosunkowanie  się  do  skargi. 
Otrzymaliśmy  obszerną  odpowiedź  od  Zastępcy  Prezydenta  Miasta



Gdańska Pana Szczepana Lewny oraz od Zastępcy Dyrektora Zarządu 
Dróg i Zieleni w Gdańsku Pana Mieczysława Kotlowskiego. 
Proponuję odpowiedzieć skarżącemu: 
Komisja  Rewizyjna RMG  po  zapoznaniu  się  ze  skargą  skierowaną  do 
Komisji w sprawie remontu dróg – Komisja podziela pogląd wyrażony w 
udzielonej odpowiedzi przez Zastępcę Dyrektora Zarządu Dróg i zieleni 
w Gdańsku – ksero pisma w załączeniu.  Jednocześnie Komisja uważa 
sprawę za zakończoną. 
Powyższą treść pisma członkowie Komisji przyjęli jednogłośnie – 5 
głosami „ za” . 

  sprawa Pana Zdzisława Kruka 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Wpłynęły  do  naszej  Komisji  pisma  Pana  Kruka  w  sprawie  odmowy 
uzyskania  lokalizacji  na  kiosk  przy  ul.  3go Maja  w Gdańsku,  które  to 
pisma skierowaliśmy do Prezydenta Miasta Gdańska. 
Otrzymaliśmy  obszerną  odpowiedź  od  Zastępcy  Prezydenta  Miasta 
Pana Wiesława  Bielawskiego,  która  otrzymał  również  Pan  Kruk.  Pan 
Kruk pisze do nas ponownie. 

Radny Czesław Nowak – członek Komisji 
Proponuję  odpowiedzieć,  że  podtrzymujemy  stanowisko  zawarte  w 
piśmie Pana Prezydenta i nie zajmować się sprawą. 

Przewodniczący komisji radny Sławomir Kosakowski 
Proponuje następującą treść pisma: 
Komisja Rewizyjna RMG w załączeniu przekazuje stanowisko zawarte w 
udzielonej  odpowiedzi  przez  Zastępcę  Prezydenta  Miasta  Gdańska 
Pana Bielawskiego . Komisja podtrzymuje stanowisko zawarte w piśmie 
i  uznaje  sprawę  za  ostatecznie  zakończona.  Jednocześnie  Komisja 
Rewizyjna  informuje Pana,  ze  nie  będzie  dalej  zajmowała  się  sprawa. 
Jeżeli  Pan  uważa  się  za  pokrzywdzonego,  proponujemy  wystąpić  na 
drogę sądową. 
Powyższą treść pisma, członkowie przyjęli  jednogłośnie 5 głosami 
„ za” 

Pisma Pani Wandy Smeli 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Pani Wanda Smela pisze do nas ponownie. 

Radny Czesław Nowak – członek Komisji 
W  sprawi  Pani  Smeli,  proponuję  wystąpić  z  pismem  do  Pana 
Prezydenta  Szczepana  Lewny,  że  na  posiedzeniu  Komisji  w  dniu  22



sierpnia br. wraz z Panem Dyrektorem Skurasem podjęli zobowiązanie, 
ostatecznego  załatwienia  sprawy  polegającej  na  przydzieleniu  2ch 
oddzielnych lokali mieszkalnych. 

Przewodniczący komisji radny Sławomir Kosakowski 
Proponuję  następująca  treść  pisma,  które  proponuję  przekazać  do 
Prezydenta Miasta Pawła Adamowicza. 
Na  posiedzeniu  komisji  Rewizyjnej  w  dniu  22.08.br.  Pan  Szczepan 
Lewna  –  Zastępca  prezydenta  Miasta  Gdańska  wraz  z  Dyrektorem 
Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  Panem  Dimitrisem  Skuras  podjęli 
zobowiązanie    ostatecznego  załatwienia  sprawy  polegającej  na 
przydzieleniu 2ch oddzielnych lokali mieszkalnych. W związku z tym, że 
sprawa  nie  została  załatwiona,  Komisja  uprzejmie  informuje  Pana 
Prezydenta,  że  jeśli  nie  otrzyma  informacji  o  pozytywnym  rozwiązaniu 
sprawy będzie zmuszona przekazać sprawę jako skargę na Prezydenta 
Miasta na posiedzenie Rady Miasta Gdańska. 
Powyższą  treść  pisma  członkowie Komisji  przyjęli  jednogłośnie  5 
głosami „ za” . 

Radny Czesław Nowak – członek komisji 
Skarga  na  Prezydenta  podjęta  na  sesji  Rady  Miasta  jest  bardzo 
poważnym  ostrzeżeniem.  Rada  nie  może  odwołać  Prezydenta,  ale  w 
opinii  mieszkańców  jest  to  utrata  godności.  Tym  bardziej,  że  ten 
problem jest dość społecznym. 

Przewodniczący komisji radny Sławomir Kosakowski 
W związku z tym, że do dnia dzisiejszego nie otrzymaliśmy odpowiedzi 
na  przesłany  protokół  z  przeprowadzonej  kontroli  w  MOSiR  i  MOKF, 
proponuje  abyśmy  wystąpili  z  ponaglającym  pismem  do  Pana 
Prezydenta Adamowicza. 
Proponuję następującą treść pisma: 
W  związku  z  tym,  że Komisja Rewizyjna  nie  otrzymała  odpowiedzi  od 
Pana Prezydenta w sprawie zasadności ustaleń zespołu kontrolnego z 
przeprowadzonej  kontroli w MOSiR  i MOKF  i w  –przypadku  braku  nie 
dzielenia  odpowiedzi  do  dnia  05  grudnia  br.  będzie  zmuszona 
przekazać  sprawę  do  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  celem 
potwierdzenia nieprawidłowości ustalonych przez zespół. 
Powyższą  treść  pisma  członkowie Komisji  przyjęli  jednogłośnie  5 
głosami „ za” . 

Radny Włodzimierz Byczkowski – członek Komisji 
Czy jest jakiś termin w udzielaniu odpowiedzi przez Prezydenta?



Przewodniczący komisji radny Sławomir Kosakowski 
W  tej  chwili  traktujemy  tą  sprawę  jako  korespondencje  pomiędzy 
Komisja, a Prezydentem. Nie wchodzimy w procedurę formalną. Jeśli do 
dnia  5  grudnia  nie  otrzymamy  odpowiedzi,  to  będziemy  traktowali 
protokół  jako  nasz  protokół.  Natomiast  protokół  przekazany  do 
Prezydenta  i  brak  odpowiedzi  będziemy  traktowali  jako  nie  wniesienie 
uwag  do  protokołu  i  będzie  to  podstawa  do  zawiadomienia 
odpowiednich organów kontrolnych. 

PUNKT  2 

Powołanie zespołu kontrolnego ds. Realizacji uchwał 
Rady Miasta Gdańska w 2004 i 2005 roku 

Przewodniczący komisji radny Sławomir Kosakowski 
Zgodnie z planem pracy Komisji mamy powołanie zespołu kontrolnego 
ds. realizacji uchwał Rady Miasta Gdańska w 2004 i 2005 roku. 
Proszę o zgłaszanie kandydatur? 

Komisja Rewizyjna RMG w ramach realizacji planu pracy Komisji na 
rok 2005 powołała zespół kontrolny w składzie: radny Jerzy Adamski, 
radny  Włodzimierz  Byczkowski,  radny  Czesław  Nowak  i  radny 
Grzegorz  Sielatycki  w  celu  przeprowadzenia  kontroli  w  Urzędzie 
Miejskim w Gdańsku. 
Zakres kontroli obejmuje: 

    prawidłowość  realizacji  uchwał Rady Miasta Gdańska  za 
rok 2004 i 2005. 

Data rozpoczęcia kontroli – grudzień 2005 rok. 
Przewodniczącym zespołu został Pan radny Czesław Nowak. 

Ponadto  Komisja  Rewizyjna  RMG  wystąpiła  do  Prezydenta  Miasta 
Gdańska  o  wyznaczenie  pracownika  właściwego  kompetentnie  do 
udzielania informacji i wyjaśnień. 

Powyższe członkowie Komisji przyjęli – jednogłośnie – 6 glosami 
„  za” . 

Zaświadczenie  oraz  upoważnienia  stanowią  załącznik  nr  3  do 
protokołu.



PUNKT  3 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja 

Radny Włodzimierz Byczkowski – członek Komisji 
Mam pytanie:   co się dzieje z wnioskiem złożonym do naszej komisji 
przez  byłego  radnego  Ryszarda  Nikla  w  sprawie  opomiarowania 
basenów w szkołach? 

Przewodniczący komisji radny Sławomir Kosakowski 
Wniosek  jest  złożony,  ale  do  dnia  dzisiejszego  nie  otrzymaliśmy 
odpowiedzi. 
Otrzymaliśmy zaproszenie na  trzydniowe szkolenie do Zakopanego z 
zakresu  zamówień  publicznych.  Uważam,  że  członkowie  komisji 
powinni z niego skorzystać. 
Kto z członków Komisji chciałby wziąć udział w szkoleniu? 

Komisja  Rewizyjna  RMG  wystąpiła  do  Przewodniczącego  Rady 
Miasta Gdańska o oddelegowanie na szkolenie w dniach 30.11 br, do 
02  12.  2005  roku    z  zakresu  zamówień  publicznych  trzech  członków 
Komisji w osobach: 

  radny Jerzy Adamski, 
  radny Włodzimierz Byczkowski 
  radny Grzegorz Sielatycki. 

Ponieważ  nie  było  więcej  spraw  wniesionych,  wolnych  wniosków 
Przewodniczący  komisji  radny  Sławomir  Kosakowski  podziękowal 
członkom Komisji za przybycie. 

Na tym posiedzenie zakończono – 18.30 

Przewodniczący 
Komisji  Rewizyjnej   RMG 

Sławomir Kosakowski 

Protokół sporządziła 
Maria Topczewska pracownik BRMG


